
RADA GMINY

MIETK6W

Protok6l Nr XX2020
z Sesji Rady GminY Mietk6w
z dnia 5 sierpnia 2020 roku
godzina rozpoczgcia: 11.30

godzina zakoficzeniaz 12.33

godzina zakofrczenia: miejsce: Sala Narad Urzgdu Gminy Mietk6w

Ad.2
przewodni czqcaRady poinformowala, 2e do Biura Rady Gminy nie zgtoszono Zadnych uwag do treSci

sporz?dzonego protokolu z XX sesji Rady Gminy 2dnia18.06.2020 t.

Ad.3

ZewzglEduna sezon urlopowy w okresie migdry sesjami nie podejmowano Zadnychdzia\af.

Sesjg Rady Gminy w dniu 5 sierpnia 2020 r. otworzylaPrzewodnicz4:aRady Gminy Mietk6w

- Helena Artymowicz slowami "Otwieram Sesjg Rady Gminy Mietk6w", przywitala wszystkich

zebranych,stwierdzila, 2e jest quorum do podejmowania uchwal (obecnych bylo 14 Radnych ) - lista

obecnosci-Radnych orazlista obecnoScios6t zaproszonych, bior4cych udziaL w sesji stanowi4

za\qczniknr I i2 do niniejszego protokolu.

- Zal1cznik nr 1,2 - listy obecnoSci

Nastgpnie Przewodni czqcaRady odczytala potzqdek obrad:

1. Otwarcie Sesji
Z. Informacja w sprawie uwag zg\oszonych do protokohtzpoprzedniej sesji z dnia 18.06.2020 roku'

3. Informade Przlwodni 
"r4i"go 

Rady Gminy o dzialaniach w okresie miEdzy sesjami.

4. Sprawozdanie w6jta z wykonania uchwal w okresie miEdzy sesjami.

5. Podjgcie uchwaly w sprawie z-niany budZetu gminy na2020 tok.
6. podjgcie uchwaly w sprawie vtyrazeniazgodyiazawarciekolejnychum6w dziethavty dotyczqcych

tych samych nieruchomoSci po umowach zawartychnaczas oznaczony do 3 lat.

7. podjgcie uchwaly w sprawie okreslenia Srednicir cen jednostek paliw obowiqzuj4cych na terenie

Gminy Mietk6w w roku szkolnym 202012021.

8. podjgtie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr XDU|1612020 Rady Gminy Mietk6w-z.dnia 18

czerwca 20ZO ;. w sprawie okresienia tygodniowego obowi4zkowego wymiaru godzin zalE1

nauczycieli przedszkoL i innyctr plac6wek przedszkolnych prowadzonychprzez Gming Mietk6w,

pru.rjq.y.hz grupami obejmuj4cymi dzieci 6-letnie i dzieci mlodsze.
g. iroo:Ecie ,rctrw-uly w sprawie twyiuzenia zgody na zawarcie przez Gming Mietk6w porozumienia

migizygminnego dotyczqcego zasad wspOipracy przy opracowaniu Planu Zrlwnowahonei

Mobilnosci dla Miej skiego obszaru Funkcj onalnego wrocLawia.

1 0. Interpelacj e i zapytania radnych.

1 1 . Odpowi edzi na interpelacj e z poptzedniej sesj i.

12. Wolne wnioski, informacje izapytania.
13 . Zari<rtigcie Sesj i.



Ad.4
W6jt - Adam Kozarowic z zlo|yl sprawozdanie z wykonania uchwal podjgtych na popr.zedniej sesji:

Ad.5.

Podjgcie uchwaly w sprawie zmiany budzetu gminy na2020 rok.
frolekt uchwaty przedstawila Skarbnik 9ryirv zmiany polegaj4 na zmniejszeniu planu dochod6wbudzetu gminy na 2020 rck o 44.000,00 z\pr4r jedno"r.rry- zmniejszeniu planu wydatk6w bud2etugminy na2020 rok o kwotg 44.000,00 z\.

Glosowalo 14 radnych - oddano 14 glos6w ,,2d" . Przewodniczqca stwierdzitra, ze rrchwalazostala podjgta jednoglosnie. Gtosowanie imienne *rir rpodjgt4 uchwalq riurro*i4 zal4czniknr 3 doniniejszego protokolu

r. zal4cznik nr 3 - gtrosowanie imienne i uchwala w sprawie zmiany budietu gminy na2020'rok.Lr

Uchwaly, kt6rych wykonanie powierza sig W6jtowi Gminy

xx/113t2020 18.06.2020 Uchwala w sprawie zmiany w
bud2ecie gminy na2020 rok Uchwala weszlaw 2ycie

xrxnI4t2020 18.06.2020

Uchwatra w sprawie wyrahenia
zgody na sprzeda? nieruchomoSci
w drodze bezprzetar gow ej na rzecz
Powiatu Wroclawski ego oraz na
obniZenie ceny sprzedairy

Uclrwala weszla w 2ycie, umawiany
jest tennin podpisania aktu
notarialnego.

xDv1tst2020 18.06.2020

Uchwala w sprawie wyralenia
zgody na sprzedarZ nieruchomo$ci
n i ezabudow anej oznaczonej j ako
dzialalno66 jako dzialkanr 63/2,
polozonej w obrgbie Mietk6w,
stanowi4cej wlasno$6 Gminy
Mietk6w

Uchwala weszla w zycie. przyst4piono
do przygotowari do przetaryu
(opublikowano wykaz nieruchomo5ci
przeznaczonych do sprzeda?y)

xx/1t6t2020 18.06.2020

Uchwala w sprawie okreSlenia
tygodniowego obowi4zkowego
wymiaru godzin zajg| nauczycieli
przedszkola i innych plac6wek
przedszko lnych prowad zony ch
przez Gming Mietk6w, pracuj 4cych
z grupami obejmuj4cymi dzieci 6-
letnie i dzieci mlodsze.

Uchwala zostala opublikowana w
Dzienniku Urzgdowym Wojew6dztwa
Dolno6l4skiego.



Ad.6.

podjgcie uchwaty w sprawie vtyruzenia zgody na zawarcie kolejnych um6y dzietzawy dotyczqcych

ffi ru*y.h nieiuchomoSci po umowachiawattych1aczas oznaczony do 3 lat'

Projekt uchwaly
dotyczq dzialek
wszystkich oplat.
Glosowalo 14 radnYch

podjgta jednoglo6nie.

niniejszego protokolu

przedstawil W6jt Adam Kozarowicz. Jak zaznaczyl wszystkie umowy dziethavty

u2ytkowanych na cele rolnicze, za| dzierZawcy terminowo wywi4zywali sig ze

- oddano 14 glos6w ,,2a." Pfzewodnicz4ca stwierdzila,2e uchv'tila zosta\a

Gtrosowanie imienne i* , podjgt4 uchwatr4 stanowi4 zaNqcznik nr 4 do

- za\qcznik nr 4 - glosowanie imienne i uchwala w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie

kolejnych um6w dzieri:awy dotycz4cych tych samych nieruchomoSci po umowach

zawartych na czas oznaczony do 3 lat'
Ad.7.

podjEcie uchwafy w sprawie okreslenia Srednich cen jednostek paliw obowi4zuj4cych na terenie Gminy

Mietk6w w roku szkolnym 202012021'

projekt uchwaty przedstawil w6jtAdam Kozarowicz. Jaknadmienil jest okreslenie cen paliw jest

konieczne zewzglgdunato i|bgdq onepodstaw4 do naliczania zwrotu koszt6w dowozu dzieci

niepelnosprawnych do przedszkoli.

Glosowalo 14 radnych - oddano 14 glos6w ,,zd'. Ptzewodniczqcastwierdzila ,2e uch'rala zostaNa

podjgta jednogtroSnie. Glosowanie imienne *r*rpodjqt4 uchwal4 stanowi4 zaNqczniknr 5 do

niniejszego protokolu

- zalqcznik nr 5 - glosowanie imienne i uchwala w sprawie okreslenia srednich cen jednostek

paliw obowiazujacyih na terenie Gminy Mietk6w w roku szkolnym 202012021'

Ad.8
Podjgcie uchwaty w sprawie zmyany uchwaly nr XIx116l2O2O Rady Gminy Mietk6w z dnia 18

czerwca1yZ; r.w sprawie okresleniatygoA"io#.go obowi4zkowogo *^y*r.u* godzin zajElnattczycieli

przedszkolu i i*yJh ptacOw"f prr.Arrtotnych frowadzonych pi,"' Gminq Mietk6w' ptacujqcych z

grupami obejmuj4cymi dzieci 6-letnie i dzieci mlodsze'

projekt uchwaly przedstawil w6jt Adam Kozarowic z. Jakzmiana jest konieczna, gdy?po zakoirczonym

procesie rekrutacyjnym okazalo s\Q, ?e w oddziale mieszanym, ktg.y bad.zie funkcjonowal' od v'nze-

Snia2020 r. bgd4'p-.r"* aZaNy dzilm mlodsze, wobec "r"[o 
konieczne jest skorygowanie zapis6w

uchwaly podjqtej w czerwcu.

Glosowalo 14 radnych - oddano 14 glos6w ,,zd' . Przewodnicz4ca stwierdzila , 2e uchwaNa zostala

podjgta jednogtoSnie. Glosowanie imienne ir* rpodjgtq uchwalq stanowi4 zalqczniknr 6 do

niniejszego Protokolu.

- zalqcznik nr 6 - glosowanie imienne i uchwala w sprawie zmiany uchwaty nr XDU11612020

Rady Gminy Mieil6w z dnia 1g czerwca 2020 n w sprawie okreslenia tygodniowego

obowi4zkowego wymiaru godzin zaiglnaucrycieli przedszkola i innych plac6wek przedszkolnych

prowadzony ca piez Gmlng Mietkiw, pracui4cych z grupami obejmuj4cymi dzieci 6Jetnie i

dzieci mlodsze.



Ad.9

Podjgcie uchwaly w sprawie wyrahenia zgody na zawarcie pr.zez Gmmg Mietk6w porozumienia mig-dzygmiwrcEo dotyczqcego zasad'wspolpricy'prry opri"owaniu Planu zihwnowazonej Mobilnosci dlaMiej skiego Obszaru Funkcj onalnego Wroclawia.-

Projekt uchwaly przedstawil w6jt Adam Kozarowic z. Jak wyjasnil jest to przygotowanie do kolejnejperspektywy finansowej, jest dokument strate giczny, kt6ry umozliwi aostgp do dalsrych srodk6wfinansowych' Gmina Mietk6w nie ponosi zadnyZhtorrto* ztyttiluprzyst4pienia do porozumienia, jaki opracowania programu.

Glosowalo 14 radnych^--oddano 14 glos6w ,,2a". Przewodniczqcastwierdzila ,2e uchwala zostalapodjgta jednoglosnie. Glosowanie imienne i** rpodjgia uchwal4 stanowi4 zalqcznikLnr 7 doniniejszego protokolu

- zalucznik nr 7 - glosowanie imienne i uchwala w sprawie wyraienia zgody 
^a 

zaw,rcie przezGming Mietk6w porozumignia migdryg:nlryego aoryLa..go zasad wsptilpracy przy opracowa-niu Planu zrfwnowa2onej Mobilnosciaru rvri.i.hieg; obszaru Funkcjonalnego wroclawia

Ad. 10

Radny Andrzej pietruszka zglosilinterpelacjg w formie 3 zapytan:

- Saldo zaleglosci natzecz Gminy z}ytulu gospodarowania odpadami komunalnymi na3l.l2.20l9wynosi ok' 119 000 zl' Jak4 kwotg zadluzeniiudalo sig ooryrt ue od mieszkanc6w Gminy Mietk6w?

- zal<lad Gospodarki Komunalnej - jaka jest wysokos 6 zaleglosci zabrakwplat za wodg i scieki?

- wobec duzych zaleglosci w pobieraniuprze.zGming swoich naleznych zobowi'zanod mieszkaric6wGminy- czybylarozpaffywanamozliwo{i odpracowaniaprzezdtuznikow swoich zaleglosciwpracachporz4dkowo - gospodarczych na temie Gminy Mietk;;inp..koszen ie trii,- czyszczeniestudzienek,sprz1tanie ulic, prace malarskie narzecz szkoly oruzswietlic wiejskich, utrzymanie porz4dku na terenieGminy?) Takie rozwiqzania s4 zastosowane m.in. w miescie wroclaw.

Nastgpnie g)os zabtal Radny Pawel waclawek, kt6ry zloqt zlyy\nieczy jest w rJrzgdzieGminy pra-cownik, kt6ry zqmuje sig pozyskiwaniem fundus iv-eirli:"v"h? poniewaz s4 nabory m.in. w ramachLGD, a Gmina nie wystgpuje o Srodki, a.moglaby pomOc. bgbrym pra,tlii",^jest Jordan6w Slqski,gdzie dlakrtdej wioski wyst4piono o jakis prij"tt. i i"t"i.rr:" go to'"zy isrt t"r.i pracownik u nas, lubktos kto ma czEs(' etatu na takie dzialinir? b;;ilri iui.f o.obg w bibliotece, kt6ra ma doswiadczeniew tym kierunku.

Glos zabtal w6jt, kt6ry odpowiedzial,Ze ta funkcja jest przypisana do etatu pani Barbary olszewskiej.r urzqd ztych fundusry korzysta pod warunkn^, i" ra'trrl atu 
""r 

d;;t;.. Mamy niekt6 re niezbytmile doswiadczeniaTnlbg.rani, gdzieprzegrywabsmy punttam izazbytmalebezrobocie, albo zabrakjakiegos opracowania' P6ki co najwigcej forrvstaliJi", , n 
"arrru 

o"tro.ry lrunt6w rolnych (drogidojazdowe do p6l ).o:Mz odnowy *ti. i'.rygotqg ,.rir*ienie, sk4d pozyskiwalismy srodk i, atakzegdzie sig nie udalo i dlaczego.

Ad.9
Na poprzedniej sesji nie zgloszono interpel acji napiSmie.



Ad.10

GNos zabrd W6jt Adam Kozarowicz,l<t6ry powiedzial, 2e chciaNby nawiqzal do uwag zgloszonych

przezpana Radne got-qczana poprzedniej sesji Rady Gminy .Przyznajg racjg bo istotnie na placu zfuaw

byla zlamana belka, a zmiany na Swietlicy s4 wielkie - podloga bgdzie wymieniana - to tytulem prze-

prosin.

Nastgpnie gloszabril.RadnyR.tr-qcz,kt6rypowiedziil.,Zefitajchodziowsp6ln4pracgnarzeczGminy.
On po raz kotejny zabierze'gNos bo nie odpuSci sprawy tzw. ,,hopek" - a tym samym ograniczenia prgd-

koSci os6b prieilzazal4.yrh przezMani6w wieiki, ale takze przezMani6w i tvtaniOw Mah. Ja powie-

dzialem:,, jak iowiat nie ma pienigdzy to im dam na t4 jedn4 w Maniowie Wielkim." Oni do nas maj4

czelnoSd zv,nacal sig co chwilg o Srodki.

Druga kwestia - to jest naprawdg karygodne, 2e zPowiecie Wroclawskim s4 takie drogi jak w Prosz-

kowicach i w Milinie, gdiie nie idzie tamtgdy przejild ani przejechad. Nie ma drugich takich dr6g w
powiecie. Czy oni s4.z-aslepieni? Jestesmy radnymi nie tylko w nasrych miejscowoSciach, ale takae

calej Gminy. i musimy ,ru fuki" rzeczy zvtracal uwagg. Teraz Powiat wyci4ga rgkq o obniZenie ceny

prry ,prr"iuiry dziaNki i tak, zagloso*ul"- ,,zd',, ale terazbym zawetowal i juz wigcej rgki podnosil nie

tEdE, tymbardziej, Ze przystan to jest ich teren. Niech Powiat otworzy oczy i po prostu zrobi ludziom

tq drogg, nie tylko mieizkancom Proszkowic, ale wszystkim nam, bo ptzecie? pozostali mieszkaricy

dz bgatko rzysta6. Aterazpowiat chce nam przekazat drogi do Okulic i Srymanowa, i tymi drogami

teZwpirysz\o1citrzebabEdziesigzajql.MoZe niezarok,zadwa,alejakoSjetrzebabgdziefiwatdzil
etc.Teraz jest mowa o prz"ekazaniu diogi w Proszkowicach. Nie, najpierw niech wylejq asfalt, a potem

dopiero nilch ja nanpizekanfi4, a Gmina powoli bgdzie potem robila chodnik i odwodnienie.

Kolejna sprawa - betoniarnia w Maniowie. UwaZ am,Ze to nie sztuka przeiql majQtek na ternie gliny,
i potlm to wszystko porzuci6 i zostawi6. Brama zdierta,leLy na ziemi, kaZdl tam mohe robi6 co chce.

To jest piEkny i.r.n, utwardzony etc., akto tym sig zainteresuje jak to wygl4da, tak jak wygl4da.

NastEpna sprawa - rrasz Swietlica, tam jest taki grzyb, 2e mohna sig zatru6. W og6le nie mohnaj tei

Swietlicy skorzysta6. Mamy fundusz sotecki iteraztaka pro6ba moja i Pani sohys ,fueby ztychpienigdzy

ztobi1uttunt g na placu zabaw,kehy te dzieciaki mogly sig chociaZ w taki spos6b spotyka6.

Nastgpnie gNos zabralW6jt Adam Kozarowicz ustosunkowuj4c sig do swojego przedm6wcy:

- odnoSnie Swietlicy - konieczna jest rozbi6rka podlogi i odgrrybienia Swietlicy.

-odnoSnie bylej beioniarni - tam nie ma syndyka, podjgliSmy procedurq egzekucji z nieruchomoSci,

procedura zostalazakohczona i nieruchomoSd wr6cila do wlaSciciela. Obecnie jestesmy na etapie przy-

iotowywania dokument6w do s4du w sprawie ogloszenia upadloSci tegozprzedsigbiorstwa, ale na dzieit'

dzisiejszy nieruchomoS6 znajduje siE w rgkach wlaSciciela,

- jezeh chodzio stan dr6g powiato"ry"h w Gminie Mietk6w, to na ostatnim zebraniu w starostwie usly-

"LuL"^coS 
zupelnie odwrotnego - to znaczy, ze wedlug ich mniemania to drogi powiatowe na terenie

Gminy Mietk6w s4 og6lem rieczbiorycw dobrym stanie. Na nasze pisma i wyst4pienia odnoSnie po-

prawy stanu dr6g w pioszkowicach i wMilinie, aletakzew sprawie ,,hopek" w Maniowie albo nie ma

idpowiedzi, albo s4 negatywne. Ja bgdE wspieral te inicjatywy i nawet chcemy, heby tychhopek bylo

wiicej. Natomiast przeiazanie dr6g wyglada w ten spos6b, 2e Starostwo m6wi4c potocznie chce ,,po-

zby6 sig" dr6g, kt6re nie spelniaja oilstrony technicznej wymog6w drogi powiatowej. Dyskutujemy

dzis o tym, ja nasze stanowisko iobowiryujg przekazae sig Starostwu . Jeheli chodzi o przejqcie dr6g,

o kt6ry;h byla mowa tj. do Okuli c orazszymanowa, dla nas te drogi pozostanq w kategorii dr6g polnych,

gruntowych. Natomiast jeSli chodzi o Proszkowice to mozemy t4 drogq przejqt, jedynie po{ warunkiem

[oprr"dniego wyremoniowania. W kwestii ograniczenia prgdkoSci, to ono.jest w kazdej miejscowoSci,

iylko probl.*"* s4ludzie, kt6rzy go nie przestrzegq4. Wsrystko ma swoje dwie strony -,,hopki" teZ'

tio oprOg szaleric6w w autach i-na motoiach, jeZduqte| cig?ar6wki - taki zestaw ma 40 ton, i on na



,,hopce" powoduje takie drgania,2e obawiam, sig, ze zaraz zacznqsig protesty od mieszkaflc6w, ktorym
zacznqpgkad Sciany dom5w. WeZcie tezpoduwagg kwestie transpoJu chorych karetkami. Moim zda-
niem ,,hopki" nie s4lekarstwem na wszystko, wstarczy przestrzegac przepis6w

Radny R. tr-qcz: W Maniowie akurat cig2ar6wki nie je\d2q, bo tam jest ograni czenie rJo 6 ton, a my
mamy taki proble\,2" dzieci nie mog4 przejS(, do autobusu na drug4 strorig ulicy. Jakby bylo ograni-
czenie z jednej i z drugiej strony byloby zupelnie rnaczej.

Radny J. Albeft: najpierw chciaibym podzigkowai panu Ryszardowi za wyst4pienie, mam pytanie jak
sprawa ma sig zbarietkami, kt6re mialy by6 u nas montowane, bo to juLsig ciagnie...

Jerzy Franczyk: sEwykonane, terazZGKbgdzie je montowal, po prostu wszystko sig wydluza bo czgS6
ekipy jest tam na urlopach.

Radny J. Albert: jeszczejeden temat, u nas na dachu na Swietlicy sq dziury. Byto to ju1 zglaszane, ale
ttzebato zabezpieczy(,bo przy ulewnych deszczach bgd4 nastgpne dach6wki lecialy. Jaby"lem na stry-
chu i tym trzeba sig zajqc. A jeszcze chcialem przypomnie 6 o zibraniu kublow na odpady bio.

Wojt: one bgdg zabtane, coS nie zagralo w komunik acji z ZoM-em, ale bEdq oproznianie i zabrane.

Radny J. Albert: Nie wiem jakim cudem, ale tam nawet w nocy ktoS podrzu cil calqlod6wkg.
Mo2e jakaS kamera by sig przydalaw tym miejscu?

W6jt: Nie da sig okamerowac calej gminy, to nie jest kwestia tylko proszkowic, w wielu miejscowo-
sciach s4 takie miejsca.. oczywiscie wlasciwym miejscem na odpady gabarytowe jest psZoK itrzeba
o tym ludziom na okrEglo przypomina, nasi mieszkaricy powinni wie{zie(,'Le to sqdodatkowe koszty
zbier ania taki ch gab aryt6 w.

J' Albert: Jeszczejedna sprawa, bo mamy zameldowanych Ukrairic6w, ludzie m6wi4, ze to oni t4 lo-dowkg wyrzucili, w sumie nie wiadomo nawet czy sEzadeklarowani.

W6jt: zarazpo sesji sprawdzimy deklaracjg.

J' Alberl: .ieszcze a propo temat6w pana Ryszarda. Jak to mozliwe , ze naswietlicy, na kt6rej niedawnobyl remont doszlo do takiego zagrzybienia?

w6jt: mydlg, aetutaj duz4 robotg zrobily plastikowe okna. Dop6ki byty stare drewniane byia zachowana
cyrkulacja powietrza. Terazokna s4 caly czasotwarte i to sig wentyluji, ale nie mo1natej sali uzytkowac,dop6ki to wszystko nie zostanie wyczyszczone i zaizoTowane. Terazbgd4 sig fachowcy wypowiada6
nad dokladn4 metod4 jak t4 salg odgrzybid.

Radny B' Dominas: w sprawie funduszu soleckiego - znalellismy fachowca do remontu naszej swie-
t1icy.

W6jt: proszg aby z nim do mnie przyjechad.

J. Albert: a czy z funduszu soleckiego bgdzie moznacos realizowai?

w6jt: ale caly czas cos jest w kazd,ej miejscowosci realizowane. Pamigtajcie pafistwo, 2e zesztorocznybudzet uchwalany byt w dobrej wierze. wydarzylo siq,co sig wydarzy+o,it"ruriestesmy w innej sytu_acji' PamiEtajcie, 2e mamy problem z Eurovi4 i mizna pewne rzeczy odlozyc. owszem, sE rzec,Ly,kt6repo prostu trzebaztobic-ka2d'awioska mawznacryiirtotnydlaniej element, kt6ry trzeb azrobi6.Ja powt6rzg to, co m6wilem na komisji - 2e absolutorium za zeiz\y rok otrzymalem w ef'ekcie emocji



roku teraZniejszego. Rozumiem,2ekrtda wioska ma swoje potrzeby, ale ja jestem odpowiedzialny za
caloS6 budzetu gminy.

Nastgpnie PrzewodniczqcaRady Gminy odczytalapytanie, jakie we wniosku na sesjg skierowata soltys
Mietkowa Jolanta Borecka:

- Na jakim etapie jest rcalizacjafundusry soleckich w poszczeg6lnych miejscowo$ciach? I jakie Srodki
do tej pory zostaly wydatkowane?

Jak stwierdziNaPrzewodnicz4caRady, spraw4 biblioteki w Milinie poruszonej w piSmie bgdzie zajmo-
wa6 sig Komisja Infrastruktury Spotecznej po wplynigciu raportu ze skontrum. Ponadto w piSmie p.
soltys pojawila sig proSba aby soltysi mogli tczestniczy6 w sesjach - zewzglqdu na zachowanie rezimu
sanitarnego,ludzial. w sesjach jest niemoZliwy, ale od tej pory posiedzeniakomisji bgd4 organizowane
w GOK-u, gdzie bgd4 nari takle zapraszani soltysi.

Ad.11.
Przewodniczqcazamkngla sesjg slowami; ,,Zamykam Sesjg Rady Gminy Mietk6w."

Protokolowala:

Prz 9,z4ca
0fu"ur, [/ntr31_ ly"t; Ra iny

Helena Arty o\rutcz
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